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Datum: 2020-05-11, kl. 18:30-20:00 Plats: Distansmöte via Microsoft Teams  

Närvarande: Martin Gustavsson, Anders Karlsson, Peter Hildingsson, Jörgen Glanshed, Thomas Johansson, Therese 

Svensson, Marie Hammarstedt  

Frånvarande: Lotta Kidell, Björn Claesson 

 

1. Inledning (ordförande) 
Ordförande Anders Karlsson öppnat mötet.  
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Martin Gustavsson vald till justeringsperson. 
 

3. Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll från 2020-03-15 gåtts igenom där samtliga punkter är hanterade utöver följande saker 
som kvarstår:  

• Anders/Peter säkerställer att riktlinjer/policy kring toppning verkligen finns på vår hemsida/laget-
sida. 

• IIBK-profilerade hoodie. F.n. ej aktuellt i leverantörerna sortiment inför sommaren. Frågan tas upp i 
samband med nästa säsong.   

 
4. Agerande pga Corona 

Styrelsens utgångspunkt är att helt undvika inomhusträning i grupp p.g.a. Corona. Vi från klubben inte boka 
halltider för träningstider inne i hallen tills vidare. Anders skickar ut info till ledare inom kort.  
 
Vi som klubb följer löpande rekommendationer från Folkhälsomyndigheten vilket kan förändras med kort 
varsel. 
 

5. Ekonomi  
Återbetalning har skett till IIBK på de cuper som vi varit inbokade.  
Diskuterade om vilka intäkter till IIBK som påverkats pga Corona såsom inträden, sänk kioskförsäljning m.m. 
Anders/Marie undersöker möjligheter att söka stöd för förlorade intäkter pga Corona. 
 
På gång är kostnader för inköp är outdoorsarg och -golv.  
 
Kvarstår klubb som fortfarande inte betalat för deltagande i SM. Anders kontaktar aktuell klubb.  
 
Dialog med damlaget om avsatt budget för resp. dam- och herrlag.  
 

6. Förberedelser inför kommande säsong 
 

• Status anmälan serie- och poolspel 
Utskick har gjorts ut till ledarna angående anmälan till serie- och poolspel vilket samordnas av Jörgen. 
Samtliga seriespelslag är anmälda fr.o.m. idag. Kvarstår ett par poolspelslag där dialog pågår mellan 
lagledare och Jörgen som håller samman anmälan.  
 
Anders anmält A-lag Dam, A-lag Herr div 2, Herrlag div 4 samt HJ18. 
 

• Träningstider 
Första förslag på träningstider är utskickat till alla ledare.  
 
Väntar besked från Föreningsservice om vi får hyra lokal inne i Växjö ex. Teleborgshallen (önskemål 
mån & tors) samt om vi kan få loss även torsdagstiden som annan hyr idag.  
 

• Övrigt 
Under september är det dags för årsstämma igen. Valberedning i form av Therese och Pär 
Grammelstorff.  
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7. Övriga frågor 
• Lägesrapport nya damlaget 

Anders gjorde lägesrapport från nya damlaget som startats upp nu inför nästa säsong. En trupp på 
ca 15 personer med minst 3 ledare.  
 

• Outdoor-verksamhet  
Nuläge är att en utomhusplan med befintligt golv och äldre sarg är uppsatt. Ny outdoorsarg är 
beställd och levererades idag. Outdoor monteras upp denna vecka.  
 
Anders skickat ut förslag till styrelsen om samarbetsavtal IIBK-IIK ang samverkan vid Ingelvi och 
outdoor-verksamheten. Styrelsen ställer sig positiva till samarbetet med IIK och tycker 
samarbetsavtalet är ok.  
 
Åtgärder som behövs framåt är: 
* Montera upp ny outdoorsarg 
* Ingå ramavtalet med IIK 
* Fördela ut daglig tillsyn av Outdoor-anläggningen där varje lag får ansvara för vissa dagar/veckor 
* Kommunicera ut regler för användande av anläggning inkl. ej springa sänder slänterna utan 
använda håvar, samt ej gena över Taxis område 
* Montera golv för plan nr 2 när den kommer om ca 2-3 veckor. 
* Besluta bokningsregler och -rutiner. Ex. diskuterades på mötet att förslagvis ska endast 1 av 2 
planer vara bokningsbara. Vi vill undvik att bägge planer bokas på bekostnad av spontanidrottande. 
 

8. Beslut tidpunkt för nästa möte 
Anders skickar ut fråga via styrelsens Facebook-grupp för boka tid för nästa möte.  

 
9. Mötet avslutas 

Ordförande Anders avslutat mötet. 
 
 

Protokollet upprättat av: 

Peter Hildingsson (styrelsesekr), 2020-05-11 
 
 
Protokollet justerat av:  
 
Martin Gustavsson (styrelseledamot), 2020-05-12 
 


